
宿 舍 申 請 切 結 書 

Dormitory Application Affidavit 
本人（班級 Class：   /學號 Student ID：   /姓名 Name：      ) 

已申請 115 學年度大四宿舍申請作業，申請資格： 

I have applied for the Dormitory Application for Senior Students for Academic Year 115. The eligibility 

criteria are as follows: 

1. □低、中低收入戶學生、現役軍人子女 

   □持有身心障礙證明或鑑輔會證明學生 

   □大二曾擔任自治幹部、宿委會、麗澤書院或惠心書院職務者 

   □原住民 

   □境外生 International student。 

2. □戶籍地設於下列區域新竹以南（含新竹）、宜蘭、花蓮、台東及外(離)島 

     (檢附設籍資料須能證明於 114.1.31 前設籍) 

3. □其他：扣除上列，如仍有空床位，則以抽籤依順序遞補 

 

    若紙本資料經審核不符資格，則視同無效申請；住宿期間如喪失相關身分而不再符合規定者，將

予以退宿處分，且不得異議。 

If the submitted documents fail to meet the required qualifications, the application will be void. 

Students who lose their eligibility during residence will be required to vacate the dormitory, without the 

right to appeal. 

※本人已詳閱 115學年度大四宿舍申請相關規定，所填報與提交之資料皆屬真實無誤。我同意明志科

技大學依個人資料保護法蒐集、處理及利用本人資料作為住宿申請之用，並妥善保密保存。同時切

結願遵守相關規定，住宿期間為 115學年度上下學期，並配合學務處公告辦理離、入宿事項。I 

have thoroughly reviewed the dormitory application guidelines for seniors for Academic Year 2026. 

All information and documents I have provided are true and accurate. I consent to Ming Chi 

University of Technology collecting, processing, and using my personal data in accordance with the 

Personal Data Protection Act for the purpose of handling my dormitory application, and to keeping 

such data confidential. I also agree to comply with all related regulations and to follow the Office of 

Student Affairs’ procedures for check‑in and check‑out during both semesters of Academic Year 

2026. 

 

學生簽名 Student Signature：                         
 

日期 Date:    年(Year)    月(Month)     日(Day) 


